



**KENYATAAN SEBUTHARGA
JABATAN KAWALAN PERNIAGAAN DAN PELESENAN**

**TAWARAN MEMBEKAL DAN MENGHANTAR PLASTIK SAMPAH, ALAS MEJA
PLASTIK SERTA APRON DAN TOPI KEPADA MAJLIS PERBANDARAN KUANTAN**

Tawaran adalah dipelawa dari pembekal-pembekal yang berdaftar dengan **Kementerian Kewangan Malaysia** dan **Majlis Perbandaran Kuantan** yang masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi bekalan/perkhidmatan berikut:-

BIL.	PERALATAN/SPEKIFIKASI	KUANTITI
1.	Plastik Sampah Saiz 30"x36"x0.015mm	1600 paket
2.	Plastik Sampah Saiz 36"x60"x0.05mm (30 keping@paket)	30 paket
3.	Alas Meja Saiz 54"x88"x0.06mm	1600 unit
4.	Membekal Set Apron (Kain) Beserta Topi Bagi Peniaga-Penaiga Bazar Ramadhan 1437H. Spesifikasi: Contoh Alas Meja dan Apron boleh dilihat di Bahagian Penjaja, Jabatan Kawalan Perniagaan dan Pelesenan Catatan Penting:- Setiap item peralatan hendaklah dibungkus dalam satu bungkusan.	2500 set

Dokumen tawaran boleh diperolehi pada **waktu pejabat sahaja mulai 07 April 2016 (Khamis)** di Kaunter Bahagian Penjaja, Jabatan Kawalan Perniagaan dan Pelesenan, Majlis Perbandaran Kuantan, Jalan Kemunting 25000 Kuantan.

Dokumen tawaran yang telah siap dipenuhi hendaklah dihantar ke jabatan ini bersama salinan sijil pendaftaran serta **contoh peralatan** sebelum tarikh tutup pada **22 April 2016 (Jumaat) jam 12.00 tengahari**. Dokumen yang lewat diterima tidak akan dipertimbangkan.

Pihak MPK tidak akan terikat untuk menerima tawaran terendah atau mana-mana tawaran serta tidak bertanggungjawab diatas apa jua perbelanjaan yang terlibat oleh pembekal untuk mengemukakan tawaran ini. Contoh **peralatan tidak dikembalikan**.



KENYATAAN SEBUTHARGA

Tawaran adalah dipelawa daripada kontraktor/pembekal yang berdaftar dengan Kementerian Kewangan Malaysia, berdaftar dengan Majlis Perbandaran Kuantan serta masih dibenarkan membuat tawaran buat masa ini bagi perkhidmatan seperti berikut:-

BIL.	PERALATAN/SPEKIFIKASI	KOD BIDANG	NOMBOR SEBUTHARGA	JUMLAH (RM)
1.	MEMBEKAL, MEMASANG, MENYEDIAKAN KEMUDAHAN PADA KANOPI (LAMPU/KIPAS/TAGGING, SALUR AIR HUJAN, KANVAS PENGHADANG TEMPIAS /CAHAYA MATAHARI/ NOMBOR LOT DAN PENYAMBUNGAN ELEKTRIK KERJA-KERJA BERKAITAN) SERTA KERJA-KERJA MEMBUKA SEMULA KANOPI SELEPAS TAMAT TEMPOH BAZAR RAMADHAN	221507	MPK/W/SH/63/2016	RM31.80 (TERMASUK GST RM1.80)

Dokumen tawaran boleh diperolehi pada **waktu pejabat sahaja mulai 07 April 2016 (Khamis)** di Kaunter Bahagian Penjaja, Jabatan Kawalan Perniagaan dan Pelesenan Majlis Perbandaran Kuantan, Jalan Kemunting 25000 Kuantan.

Kontraktor/Pembekal yang berminat hendaklah mendapatkan dokumen tawaran dengan hadir sendiri serta membawa sijil-sijil asal yang berkaitan dengan satu salinan sijil-sijil tersebut dan membayar harga tawaran yang telah ditetapkan. Bayaran hendaklah dibuat secara tunai atau dengan Bank Deraf atau Wang Pos atau Wang Kiriman atas nama **“Yang Dipertua Majlis Perbandaran Kuantan”**

Dokumen tawaran yang telah siap dipenuhi hendaklah dimasukkan kedalam sampul surat berlakri yang bertulis di sudut kiri atas **No. Sebutharga** (seperti pada buku sebutharga) dan dikembalikan kepada Yang Dipertua, Majlis Perbandaran Kuantan dengan memasukkannya kedalam peti sebutharga di Bahagian Penjaja, Jabatan Kawalan Perniagaan dan Pelesenan Jalan Kemunting, 25000 Kuantan. **Tarikh tutup sebutharga ialah pada 22 April 2016 jam 12.00 tengahari.** Untuk keterangan lanjut, sila hubungi Bahagian Penjaja di talian 09-5121657 atau 09-5121655. Pihak Majlis Perbandaran Kuantan tidak terikat untuk menerima tawaran tertinggi atau mana-mana tawaran serta tidak bertanggungjawab di atas apa jua perbelanjaan yang terlibat oleh kontraktor/pembekal untuk mengemukakan tawaran ini.